
 

Velmi silný vztah 

Jelikož jezdím do Obor na tábor od sedmi let, mám velmi silný vztah, jak k 

samotnému místu, kde se pořádá, tak k akci jako takové. Tábor Obory pro mě 

samotného představuje dokonalé prázdninové dobrodružství v podobě zábavných 

her, prožití zajímavého příběhu celotáborové hry, přebývání s kamarády uprostřed 

lesů ve stanech, učení se praktickým dovednostem, výletů do okolních lesů, za 

koupáním, nebo delších puťáků na srub a do krásného okolí Vltavy. Spoustu let jsem 

na táboře také strávil jako vedoucí, což mě nebavilo hned od začátku, ale časem 

jsem si to velice oblíbil. Pomohlo mi to uvědomit si, v čem jsem dobrý a čím můžu 

nejlépe přispět k organizaci a v čem mám zase nedostatky a tudíž v tom na sobě 

musím pracovat. Hodně jsem se díky tomu naučil a věřím, že všechny takové lekce 

mi budou užitečné, jak v osobním životě, tak v kariéře. Nejraději bych na tábor 

nepřestal jezdit nikdy, protože se každý rok něco dalšího naučím, navíc pro mě má 

velkou nostalgickou hodnotu a rád si připomínám časy, díky kterým jsem se do té 

akce zamiloval. Důležitou roli v tom taky hraje skvělý kolektiv lidí, se kterými jsem 

vyrůstal a kteří se za ty roky stali velmi dobrými kamarády. 

  


